
 

        Hollands Kroon, 23 maart 2023 

Aan:      De gedeputeerde voor Energie van Noord-Holland,  

              de heer E. Stigter 

               Provinciehuis Haarlem 

 

Betreft:  Gesprek over concept energievisie 

 

Geachte heer Stigter,  

bij deze delen we u mee, dat we niet meer in willen gaan op uw uitnodiging van 8 maart j.l. 

voor een gesprek over de concept energievisie NH -Noord, waarom wij in een brief van 9 

januari 2023, met onze reactie op dit concept, om gevraagd hadden.  

We voelen ons volstrekt niet serieus genomen door u en wel om twee redenen.  

 

Ten eerste hebben we uw uitnodiging voor een gesprek pas 9 weken na ons verzoek van u 

ontvangen. Het zo lang wachten met deze uitnodiging vinden wij  geen nette manier van 

omgaan met ons, als deskundige groep burgers in een belangrijke gemeente voor de 

energietransitie in uw provincie.  

Ten tweede heeft u in de vergadering van het college van GS van Noord-Holland op 7 maart, 

de Energievisie Noord-Holland Noord definitief  vastgesteld.  Deze zal eind maart door u 

aangeboden worden aan de minister. Dat betekent dat u ons uitnodigt voor een gesprek op 

de dag nadat u een definitief besluit over de energievisie heeft genomen. Uw uitnodiging 

voor een gesprek over de concept energievisie, zoals wij 8 weken voor uw uitnodiging 

gevraagd hebben,  vinden wij veel te laat en inmiddels achterhaald.   

Een gesprek met u over deze energievisie, die inmiddels door u definitief is vastgesteld, 

heeft dan ook geen enkele zin meer.  

 

Het voorstel van u doet ons ook te veel denken aan de uitnodiging voor een gesprek over de 

Datacenter Strategie Noord-Holland van uw collega gedeputeerde mevrouw Zaal in januari 

2021. Dat gesprek kon toen volgens haar ook pas plaats vinden op de dag ná vaststelling van 

de Datacenter Strategie NH door Provinciale Staten van Noord-Holland.   

 

Uit zelfrespect bedanken wij er dus voor om nog een keer een gesprek met een lid van uw 

college aan te gaan over een  voor ons belangrijk onderwerp, waarover de provincie vlak 



daarvoor echter al een definitief besluit heeft genomen. We wensen niet als mosterd na de 

maaltijd gebruikt te worden.  

 

Wél willen wij u er nog op wijzen, dat de door u vastgestelde energievisie NH-Noord nog 

steeds feitelijk onjuiste informatie bevat over het elektrisch vermogen dat op Agriport 

momenteel (anno 23 maart 2023) aanwezig is.   

 

Er is in de visie sprake van een aanwezig vermogen van 800 MWatt, terwijl dat nog steeds 

slechts 315 MWatt betreft.  In de definitieve visie is dus een factor 2,5 te hoog elektrisch 

vermogen op Agriport opgenomen, dan in werkelijkheid aanwezig is.   

We hebben daar in onze brief van 9 januari aan uw college reeds melding van gemaakt van 

en dat getal is in het openbaar door het - voormalige -college van B&W van Hollands Kroon, 

en zelfs in uw eigen concept energievisie, als zodanig bevestigd.  

 

We begrijpen dan ook niet hoe u aan het foutieve aantal van 800 MWatt heeft kunnen 

komen en waarom u dat als aanwezig elektrisch vermogen in de definitieve energievisie 

heeft opgenomen.  

We gaan ervan uit dat u dit cijfer, voordat u de energievisie aan de minister overhandigt, 

aangepast zult hebben, omdat u de minister anders van feitelijk onjuiste informatie voorziet. 

Het is van belang om het juiste vermogen op Agriport in deze visie opgenomen te hebben, 

omdat dat getal ten grondslag ligt aan voorspellingen in onder andere het provinciaal MIEK 

Noord-Holland, over de benodigde investeringen in elektrische infrastructuur in Noord-

Holland Noord.       

 

Met dank voor uw uitnodiging,  

met vriendelijke groeten, 

namens het bestuur van de Stichting Red de Wieringermeer, 

 

J.G. Meijles, voorzitter. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Cc aan Gedeputeerde en Provinciale Staten van Noord-Holland                     


